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1. Goedkeuring vorig verslag. 

Goedgekeurd. 

 

2. Mededeling schepen en diensten: Zie bijlage 

• Speelbos Brielen: Donderdag 9 dec. wordt er aangeplant. 

• Opruimactie: 40 verenigingen ruimen verspreid in de tijd. Blijft zelfde aantallen in 

gewicht. 

• Vergroening Beeldenplein is een positieve zaak. Door de vele passanten en de 

verschillende oriëntaties (zon, schaduw, …) is het een ideale plaats om als ‘demotuin’ 

of ‘Voor-Beeldenplein’ in te richten voor private initiatieven rond aanplantingen van 

geveltuintjes, ter plaatse ondersteund door voldoende communicatie. Dit krijgt zeker 

de goedkeuring van de milieuraad.  Folder gevelgroen wordt nog steeds verspreid 

waar wegenwerken worden uitgevoerd.  

• Aziatische hoornaar: verdelging gebeurt met tussenkomst van de stad. Voor nesten 

moet Vespa Watch worden verwittigd. Soms duurt het wel even want ze zijn 

overbevraagd. Volgend jaar wordt een nieuwe lading vangpotjes besteld. 

• Natuurbeheerplannen Palingbeek nog geen antwoord gekregen op onze adviezen. We 

informeren naar de stand van zaken. 

• Hemelwater en droogteplan: Blijft een moeilijk plan. Politieke moed 

(bovengemeentelijk) ontbreekt om echte maatregelen te nemen. Hopelijk komt er nu 

verandering. Zie verder in verslag. 

• Er wordt gezocht om zonnepanelen op randparkings te plaatsen. Prima idee! 

• Door het plaatsen van de nieuwe vuilbakken op de Leet en Astridplein is het 

properder geworden.  

• Het duivenprobleem wordt aangepakt door ze te voederen met maïs die de 

vruchtbaarheid vermindert. Deze maatregel heeft tijd nodig om effect te hebben. 

 

3. Windproject De Vredesmolens 

Ons vorige, door de milieuraad goedgekeurde advies, blijft overeind, namelijk: een 

positief advies, inclusief vraag naar een windplan voor Ieper. We vragen ook een 

effectieve landschapsintegratie met groen (type houtkant: struiken en kruiden) rond de 

windmolens. Luminus is vergroening goed genegen en wil samenwerken met Milieuraad. 

Aspiravi heeft daar minder ervaring mee. 

 

Naar aanleiding van onze vraag naar het stadsbestuur voor een echt windplan ontvingen 

we een uitgebreid antwoord met veel argumenten – antwoord in bijlage van dit verslag. 

Een belangrijk aspect van dit antwoord is de vaststelling dat Vlaanderen beslist op basis 

van de Vlaamse criteria. Helaas is het stadsbestuur nog steeds niet bereid om te 

onderzoeken of haar ruimtelijke visie m.b.t. windmolens toelaat om binnen de gemeente 

de nodige windmolens te bouwen die nodig zijn om haar klimaatdoelstellingen te halen. 

Dat is niet onbelangrijk omdat een positief advies van een lokaal bestuur de kans op een 

vergunning door Vlaanderen doet toenemen. 



GECORO verkiest om in haar advies het standpunt van het stadsbestuur stad te volgen. 

 

 

4. Windproject Aspiravi langs Noorderring  

Uitstekend project dat bovendien past binnen de ruimtelijke visie van het stadsbestuur. 

De Milieuraad beslist dit positief te adviseren. 

 

 

5. Werkgroep Natuur (zie extra bijlage) 

Wie wil deelnemen aan het infomoment Jan Ypermanpark op 15 oktober dient zich in te 

schrijven.  

Voor het Open zwembad vragen we om in gesprek te kunnen gaan met de ontwerpers.  

 

6. Werkgroep Klimaat 

Film van Roger Cox is indrukwekkend.  Er waren 25 aanwezigen op de voorstelling. Op 

de klimaatactie aan het Perron waren 15 aanwezigen. Bestaat deze film op DVD? Zou 

goed zijn om via de bibliotheek te kunnen uitlenen.  

 

7. Werkgroep Mobiliteit 

Er wordt een nieuwe afspraak gemaakt met mobiliteitsambtenaar Valentijn Seys. 

Misschien op de volgende vergadering op 16 november (werd intussen bevestigd). Een 

goed mobiliteitsplan is meer dan nodig. Twee verkeersslachtoffers aan ronde punten in 

korte tijd zijn er twee te veel. Ronde punten moeten beter beveiligd worden. 

Fietsoversteek plaats aan Rijselpoort is ook niet echt veilig, bv verhoogde 

verkeersbermen om autoverkeer af te remmen.  

 

8. Werkgroep Verkiezingen 

Wie wil daaraan meewerken? Organiseren we een debat zoals vorige keer? Wat 

moeilijker is wegens reeds afspraken rond de partijen. Een ander voorstel is het 

organiseren van thema-avonden voor zowel politici, leden van andere adviesraden, 

belangengroepen en burgers over enkele voor Ieper cruciale thema’s. We denken 

bijvoorbeeld aan natuur, klimaat, mobiliteit en stadsinrichting en natuur. Doel is om door 

middel van voorbeelden te inspireren. Hiertoe inviteren we sprekers uit steden qua 

grootte vergelijkbaar met Ieper. Uitnodiging voor de werkgroep wordt opgestuurd. 

Datum: maandag 13 november om 17.30u in Auris. 

 

9. Werkgroep waterlandschap 

Op de nadenkavond waren Rudy, Lieven en Jef aanwezig. Het programma dat wordt 

voorgesteld is niks veranderd sedert 2019. Dezelfde standpunten worden herhaald. Grote 

verbetering laat op zich wachten. Misschien komt hier verandering nadat de Watergroep 

het nieuws haalde. Het infomoment en de fietstocht op 12 september viel letterlijk en 

figuurlijk in het water. In Heuvelland werken hier en daar al wat landbouwers op een 

goeie manier om erosie tegen te houden. Het contrast tussen enerzijds de enorme 

overschrijdingen van de toegelaten hoeveelheid pesticiden in de beken en anderzijds een 

overheid die amper of niets onderneemt is zo groot dat de tijd rijp wordt voor juridische 

stappen. Er wordt hierover contact gezocht mat de WMF (West-Vlaamse milieufederatie).  

 

10. Huishoudelijk reglement 

In de AV moeten genoeg stemgerechtigden aanwezig zijn om te kunnen stemmen. 

Eventueel kan ook digitaal worden gestemd.  Voor de rest ok. Wordt goedgekeurd. 

 

 

 



11.  Voorstellen bedrijfsbezoek 

Voorstel voor bezoek Valcke uitgesteld tot volgend voorjaar omdat het dan langer licht is 

– bezoek gaat deels buiten door en kan pas na de werkuren. Van de CWGC voorlopig nog 

geen reactie. Hein en Amalia nemen verder contact. Als alternatief wordt Westlandia 

voorgesteld. Hein vraagt info. Data vooropgesteld zijn 19 of 26 oktober. (intussen 

antwoord van Westlandia: kan niet meer dit jaar) 

 

12.  Rondvraag en mededelingen: 

• Advies ivm vuurwerk zoals vorig jaar beschreven in een persmededeling zal herhaald 

worden. 

• Op 28 oktober is er een info avond rond ecologisch natuurbeheer in de Kazematten. 

• Verder werk maken van vroegere voorstellen rond verkeerssituaties in en rond bos- 

en natuurgebieden.  

• De volgende milieuraad gaat door op donderdag 16 november 2023. Wegens de 

slechte akoestiek in de grote vergaderzaal wordt er een kleinere vergaderzaal in het 

Perron gereserveerd. 

 

 

 


